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Møte innkalt av: Vibeke Nather-Aafarli 

Møtetype: Styremøte på Teams 

Tilrettelegger: Vibeke Nather-Aafarli 

Referent: Una F. Kalleberg 

Forfall: Stian Plassen 

  
 

Innkalt:  

Vibeke Nather-Aafarli 

Jeger Bjørnson 

Lasse G. Tetlie 

Stian Plassen 

Marie H. Gjerde 

Odd Erik Ruud 

Sekretær: Una F. Kalleberg 

SAKSLISTE 
 

● 80/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: Godkjent 

 

● 81/24 Godkjenning av referat fra forrige styremøte og referat fra ekstraordinært 

styremøte 22.08.2024 

Vedtak: Godkjent 

 

● 82/24 Nytt fra råd og komiteer 

Utstillingskomiteen: Styret godkjente fire ruller vetbed til sponsoransvarlig. Disse skal kun 

brukes til BIR/BIM premier. 

Tinna Grubbe og Arne Foss ble foreslått som dommere til hovedutstillingen neste år.  

Frya leir var ledig helgen 3/5-25. 

 

● 83/24 Retningslinjer tillitsvalgte - Code of conduct/ etiske retningslinjer for alle 

tillitsvalgte. 

Styret diskuterte og godkjente “Etiske retningslinjer for tillitsvalgte”. 

Vedtak: Godkjent 

 

● 84/24 Fellesmøte 



Styret diskuterte gjennomføringen av fellesmøtet. Det ble satt opp en saksliste med innspill 

fra komiteene. 

Sakslisten ble godkjent. 

 

● 85/24 Høstsamling 

Styret har fordelt oppgaver i forbindelse med styrets time på høstsamlingen.  

Det ble fremlagt et forslag om at styret bør få dekket reise til høstsamling.  

Det ble foreslått en økning i klubbens satser for kjøregodtgjørelse. Dette ble diskutert og 

styret vedtok enstemmig forslaget om å øke klubbens sats for kjøregodtgjørelse til kr 3,50kr. 

Vedtak: Klubbens sats for kjøregodtgjørelse økes til 3,50kr 

 

● 86/24 Dommerkonferanse 

Det ble diskutert kostnader rundt dommerkonferansen. Marie skal undersøke pris på kost 

og losji til neste møte for representanter fra klubben.  

Marie sender mail til finsk lapphund for å høre om layout på dommerkompendiet.  

 

● 87/24 Oslo Dog Show 2024 

Lasse får hovedansvar for Oslo Dog Show 2024.  

 

● 88/24 Dispensasjonssøknad 

En oppdretter av grønlandshund søker om dispensasjon fra klubbens avlskrav angående 

utstillingsresultat på en hannhund. Da dele av avlsrådet er inhabilt overtar styret saken. 

Lasse tar kontakt med avlsrådet og får innspill. 

 

● 89/24 Eventuelt 

Intet 

 

Neste styremøte blir mandag 13/09 kl. 13.00 
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